

PROTOKOLL RY 4/2020

Datum: 2020-03-17
Plats: Telefonmöte.

- Närvarande: * Johan Garli (JG), Ledamot
(* = beslutande) * David Lindström (DL), ledamot
* Stefan Ohlson(SO), Ledamot
* Lotta Lundqvist(LL), Ledamot
* Janne Rydh (JR), Ordförande
Lars Mattsson (LM), MAS
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén
Anna Rönnle (AR), Tekniska Kommittén
- frånvarande: Urban Wahlberg (UW), Förbundsstyrelsen

Till Officiella meddelanden:

-
- § 49 **Mötets öppnande**
 - § 50 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 51 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 52 **Pågående ärenden**
 - § 53 **Ekonomi**
 - § 54 **Landslag**
 - § 55 **SM**
 - § 56 **Däck**
 - § 57 **Teknik**
 - § 58 **Dispenser**
 - § 59 **Öppet Rallyforum**
 - § 60 **SGA**
 - § 61 **Rallyregler**
 - § 62 **Övriga frågor**
 - § 63 **Nästa möte**
 - § 64 **Mötets avslutande**

-
- § 49 **Mötets öppnande**
Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.
 - § 50 **Föregående mötesprotokoll**
Inget kvar från föregående protokoll
 - § 51 **Fastställande av dagordning**
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 52 Pågående ärenden

- Statusen om ärendet angående vagnbok till finskreggad tävlingsbil, ej klart.
- JR svarar på ärendet om WRC-bil i Sverige.
- Status på kontaktuppgifter om våra notskrivare klart.
- VOC-avtal klart och skickat.

§ 53 Ekonomi

- JR hör om möjligheten att flytta kostnaderna i samband med inställt SGA-möte till annat datum.
- RR t.o.m februari, där vi ser att Rally har en RR och Rally SM en annan.

§ 54 Landslag

- Inget nytt.

§ 55 SM

- Klagomål angående seedning i Vännäs. MAS får i uppdrag att utse en person, som inte är med i tävlingsorganisationen, skall utföra seedningen.
- JR har svarat på ev namnändring av tävlingsklasser/bilklasser i SM, det träder i kraft 2021.
- MAS skall justera i inbjudan till SM Skilling 500.
- RU är bekymrade över SM 2021.
- Hur påverkas SM av Corona? Närmast är SSR som jobbar på ett ev reservdatum.

§ 56 Däck

- Däcklista för sommar 2020 är klar. DL publicerar.
- RU noterar att det har uppstått frågor om urvalet av däck i Västra BF`s däcklista (dispens 2020-01-22)

§ 57 Teknik

- DL svarar angående dispens om att montera QSR-fäste i R2 bil. På TK`s inrådan avslår RU dispensen, då R2 bil är internationell klassad med stol och fästen, en ny klassning kommer inom kort där stol/fäste hör ihop.
- JG svarar till Saab 9-3 och Ford Escort-ägare, att det är ok bygga nya bilar i nationell special, dock måste det finnas en grundhandling från Grupp A eller N.
- TK tar till sig info om vikten av att ha fler tekniska kontroller på personlig utrustning under tävling.
- AR tittar på regeltext och bilder angående hjälmmärkning godkända/icke godkända.
- Diskuterades om nya klassen R4 i FIA`S ”pyramid” om nya klasser, vikt i förhållande till hästkrafter. Blir aktuellt nationellt 2021.

§ 58 Dispenser

- Simrishamn MK söker dispens för digital roadbook och tidkort. Ingen åtgärd pga inställd tävling.

-Vi godkänner att SBF`s kansli, licensavdelning, hanterar ”dispenser återupptagna licenser”, i intervallet 5-10 år. RU tar beslut på fall som är äldre än 10 år.

Bakgrund:

- Licens som inte har förnyats av innehavaren är ogiltig men registerhålls sav SBF i fem år.
- För att kunna begära ut en licens i rally som varit ogiltig längre tid än 5 år krävs en teoretisk Uppdatering av samma typ som gäller för C-licens.

§ 59 Öppet Rallyforum

- inget nytt.

§ 60 SGA

- Pga av Corona är vårens SGA-träff inställd, flyttas till i höst.
- Inlägg från NNBF kommer att besvaras.

§ 61 Rallyregler

- JG har svarat på Grupp F-frågor där vi kommer att justera reglementet.
- JG undersöker om säkerhet på lokal tävling med distriktet.
- SO svarar om fråga angående utlandsreggad tävlingsbil med svensk förare, viktigt att det i inbjudan står om försäkring när man bjuder in en sådan bil.
- Fråga har inkommit om nya Peugeot 208 rally, som är en R2C med större cylindervolym än R2B . Frågan bordlägges med sikte på en lösning till 2021.
- RU noterar att frågor om live-sändning under tävling besvaras av SBF`s kansli.

§ 62 Övriga frågor

- Fråga har inkommit om uppklassning av förare i samband med SM i Vännäs. RU undersöker.
- JR skriver ett OM om förlängning av tillståndsdatum, t.o.m 2020.12.31, av debutanttävlingar och kurser pga av Corona-krisen.
- RU går igenom ”kartläggning drivmedel 2020” som skall rapporteras in till FS.
- Diskuterades om Corona-krisen och hur den påverkar rally i Sverige. Vi konstaterar att allt fler arrangörer ställer in tävlingar in i maj. SBF har gått ut med direktiv, bl.a inga SM/RM-tävlingar till 15/4. Det vi kan vara säkra på är att uppdateringar kommer att ske.

§ 63 Nästa möte

- Nästa möte 8 april kl. 20.00.

§ 64 Mötets avslutande

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22.00.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Lotta Lundqvist

Janne Rydh